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Ότι απλώς το φράγμα του Ασωπού είναι στις προτεραιότητες της νέας
κυβέρνησης, διαβεβαίωσε τον Άγγελο Μανωλάκη, υπουργός Αγροτικής
Ανάπτυξης η Κατερίνα Μπατζελή, σε συνάντηση που είχε χθες στην Αθήνα
μαζί της, ο βουλευτής του νομού μας.
      Ωστόσο, το έργο παραμένει σε εκκρεμότητα και για πολλούς, στις
καλένδες, αφού η οικονομική κρίση μπορεί να αναβάλει κάθε μεγάλο έργο στην
ελληνική περιφέρεια, που κοστίζει. Μπορεί η κ. Μπατζελή να μην το
διατύπωσε έτσι, αλλά δεν έδωσε με σαφήνεια και το στίγμα του νέου
υπουργείου, για τον χρόνο που προβλέπεται να ξεκινήσει το μεγάλο αυτό έργο,
που σε κάθε του ευκαιρία φρόντιζε να προβάλει ως επίτευγμά του ο πρώην
Κορίνθιος υπουργός Αν. Παπαληγούρας.
  Στη συνάντηση που έγινε στο υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης, ο κ.
Μανωλάκης έθεσε προς την κ. Μπατζελή και τον υφυπουργό Μιχ. Καρχιμάκη,
δύο σοβαρά θέματα που απασχολούν τον αγροτικό κόσμο στο νομό μας.
Ζήτησε λοιπόν την άμεση εκτίμηση και αποζημίωση των αγροτών του Νομού
μας και την κατασκευή του φράγματος του Ασωπού.
  Η Υπουργός δεσμεύτηκε ότι θα δοθούν δίκαιες αποζημιώσεις στους αγρότες,
ενώ για το φράγμα, όπως προαναφέραμε, απλώς είπε στον βουλευτή ότι είναι
…στις προτεραιότητες του Υπουργείου.
  Την Παρασκευή ο Άγγελος Μανωλάκης, στο πλαίσιο των συναντήσεων με
φορείς του νομού μας, θα την Ένωση Αγροτικών Συνεταιρισμών Κορίνθου.
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